



家長通告 2025-2026/186
2026 香港青少年寧波遊學團團員招募

敬啟者：

本校收到世界中華寧波總商會發出有關於 2026 年 4 月 2 日至 7 日舉行的「2025 香港青少年寧波遊學團」，活動目的是資助香港低收入家庭青少年前往國內，透過親身體驗和學習，了解國家近代史，深化對國家的認識，以開拓視野，幫助規劃人生，思考作為新一代香港青少年應如何對國家及香港的發展做出貢獻。

本校獲發十個名額，六日五夜遊學團活動費用(包括機票、膳食和酒店住宿等)為港幣二千元正。對象為中四級學生。請細讀附件的行程以及注意事項，請有興趣參與的中四學生在 12 月 13 日下午 5 時正或之前在電子平台完成校內報名。由於名額有額，故以下均為考慮取錄與否之因素，當中包括：

1. 報名同學的學習動機、
2. 課堂日常表現、
3. 外出活動表現(如多元學習周期間的表現)、
4. 各方面均有進步的同學、
5. 報名的先後次序、
6. 沒坐過飛機，沒出過遠門的同學。

電子平台報名連結：<https://forms.gle/4QJNp9d5ysPu4dC97>

如同學獲得取錄，將另行獲發取錄通知書以及官方報名表。如有幸獲取錄，請投入參與遊學團，及於遊學團完結後提交相關學習材料，再於校內與同儕分享遊學團的所見所聞。

如有查詢，請與張鎮良主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月二十六日



Parent Notification 2025-2026/186

Recruitment for Participants in the 2026 Hong Kong Youth Study Tour to Ningbo

Dear Parents,

Our school has received information from the World Chinese Ningbo General Chamber of Commerce regarding the "2025 Hong Kong Youth Study Tour to Ningbo," which will be held from April 2 to April 7, 2026. The purpose of this program is to sponsor youth from low-income families in Hong Kong to visit the mainland, allowing them to gain firsthand experience and knowledge of modern Chinese history, deepen their understanding of the country, broaden their horizons, and assist in planning their lives. This will encourage them to think about how the new generation of Hong Kong youth can contribute to the development of both the country and Hong Kong.

Our school has been allocated ten slots for this program. The cost for the six-day, five-night study tour (including airfare, meals, and accommodation) is HKD 200. The target participants are students in Form 4. Please read the attached itinerary and important notes carefully. Interested Form 4 students must complete their registration on the electronic platform by 5 PM on December 13. Due to the limited number of slots, the selection criteria will consider the following factors:

1. The motivation of the applicants.
2. Daily classroom performance.
3. Performance in extracurricular activities (e.g., during the Diverse Learning Week).
4. Improvement in various aspects.
5. The order of registration.
6. Students who have never flown or traveled far.

Electronic registration link: <https://forms.gle/4QJNp9d5ysPu4dC97>

If selected, students will receive a notification of acceptance and an official registration form. If fortunate enough to be accepted, students are encouraged to actively participate in the tour and submit related learning materials after the trip, followed by sharing their experiences with peers at school.

For inquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Cheung Chun Leung.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal